
У Славутичі має бути чотири 
поліцейських офіцери

Владислав Ціось, начальник 
Славутицького відділення поліції, 
відповів на запитання, які турбують 
багатьох славутичан

-  Не так давно розпочався проект 
«Поліцейський офіцер громади». Як 
просувається робота в цьому на
прямку і скільки ми маємо у Славутичі 
таких офіцерів?

-  Наразі ми не маємо поліцей
ських офіцерів. Конкурсний відбір 
пройшли дв і особи, які наприкінці 
березня -  на початку квітня поїдуть 
на навчання. До роботи орієнтовно 
приступлять у другій декаді червня. 
Але для більш ефективної роботи у 
Славутичі має бути мінімум чотири 
поліцейських офіцери. Так, після на 
вчання першої групи офіцерів буде 
оголошено додатковий конкурс.

-  Не нова тема у Славутичі -  те
лефонне шахрайство. Як Ви можете 
прокоментувати ситуацію та як не 
попастися на таких шахраїв?

-  У лютому в нашому місті був за 
фіксований випадок шахрайства, 
одна людина стала жертвою шах
рая. Нами встановлені всі особи, по
рушено кримінальне провадження, 
проводяться заходи по встановлен
ню особи та з ’ясовуються всі деталі. 
Щ е раз наголошую: якщо вам теле
фонують та повідомляють, що ваш 
родич потрапив у  біду, і вимагають 
грошей, одразу телефонуйте за но
мером 102 або за номером чергової 
частини відділення поліц ії у  
Славутичі 2-15-41 для з'ясування 
всіх обставин. І в разі такого повідо
млення ми можемо оперативно 
спрацювати та затримати шахраїв.

-  Також є волонтери-шахраї, які 
збирають кошти на лікування. Як не 
стати жертвою таких шахраїв, які до
кументи можна попросити, аби пе
ресвідчитись, що це не обман?

-  У нас таких шахраїв немає. У 
Славутичі є  Чернігівське відділення 
благодійного фонду, яке працює 
біля магазинів «Сільпо» й «АТБ». 
Проводилася перевірка  -  вони ма
ють усі належні документи для робо
ти.

-  Поговоримо про написи на сті
нах, які, можливо, указують на місця 
знаходження наркотиків, або це по
силання на інтернет-ресурси, де 
можна купувати заборонені речови
ни. Як ви з цим боретеся, чи можли
во це перевірити і як часто до вас 
звертаються з таким питанням?

-З а  час, щ о я  працюю у  Славутичі, 
до нас звернулись з приводу напису 
лише один раз, і його було усунено. 
Ми постійно моніторимо подібні на
писи та вживаємо необхідних захо
дів. Що стосується ситуації з малюн
ками ворон, наразі особа встанов
лена, доводимо ї ї  причетність.

-  До нас зверталися мешканці 
Київського, 3, там у під’їзді постійно 
обмальовують. Чи потрібно їм до вас 
звертатися, чи маєте ви можливість 
відреагувати та відслідкувати, якщо 
це з ’являється на постійній основі? 
Що Ви порадите мешканцям?

-  Раніше звернень до відділення 
поліції з приводу написів не надхо
дило, але ми вживаємо своїх заходів 
та оперативно реагуємо. В інших 
містах є приклади, коли жителі 
об ’єднуються та встановлюють на 
п ід ’їздах своїх будинків камери спо
стереження та сигналізації.

Щодо написів, то мешканці бу
динків можуть повідомляти про такі 
випадки до поліції або до своєї 
управляючої компанії.

-  Гарна новина, що Славутицьке 
відділення поліції оновило свій служ
бовий транспорт. Розкажіть, будь 
ласка, як він до вас потрапив.

-  Транспорт надало Головне 
управління Національної поліції в 
Київській області. Автомобіль при
значений для патрулювання міста.

-  Не можемо не спитати про події 
в Московському ФОК. Скільки разів 
виїжджав патруль?

-  Зверталися три рази, виїжджав 
патруль два рази, і мною був на
правлений один із керівників відді
лення поліції. Прийняті заяви та 
отримані пояснення від усіх сторін 
конфлікту. Наразі розбираємося з 
конфліктом.


